
http://irannewspaper.ir
editorial@irannewspaper.ir

ان
یر

/ ا
دی

حم
ی م

عل

فریبا خان احمدی
خبرنگار

 دوشنبه 17بهمن 1401 اجتماعی
 سال بیست  و نهم

 شماره 8122

گــروه اجتماعــی- هواشناســی بــرای تهران 
از امشــب بارش بــاران و بــرف پیش بینی کرده 
اســت. این بارش ها احتمــالاً تا چنــد روز آینده 
ادامه خواهد داشــت اما هنوز از اعلام هشدارها 
بــرای وقــوع ســیلاب در تهــران خبری نیســت. 
برخی مســئولان اعــلام کرده اند کــه دراین بازه 
زمانی احتمال وقوع سیل در تهران پایین است 
و صرفــاً ممکــن اســت ایــن بارندگی هــا ایجــاد 
آبگرفتگی کنــد! با این حال نگاهی به تاریخچه 
ســیل های تهــران نشــان می دهــد، پایتخــت از 
سیل ســال 33 فرحزاد که بیش از 2 هزار کشته 
داشت و پر تلفات ترین سیل دهه 30 نام گرفت 
در سال های47-65- 66- 74- 89- 91 - 98 و 
1401 نیز ســیل را تجربه کرده است. جدیدترین 
ســیل نیــز بــه 6 مردادمــاه امســال در امامزاده 
داوود برمی گــردد کــه موجــب فــوت 22 نفــر از 
هموطنانمان شد. این تاریخچه نشان می دهد 
نگرانی از وقوع ســیلاب در تهران جدی اســت. 
حتی اگر نام برخی از سیل ها را فقط آبگرفتگی 
ایــن  کــه  طــور  همــان  بنامیــم.  معابــر  ســاده 
نگرانی هــا موجب شــد تا از دهــه   80 مدیریت 
بهســازی  و  کشــی  کانــال  ســطحی،  آب هــای 
قنات ها و مســیل ها و انهار وارد ادبیات شــهری 
شــود. بــا وجــود ایــن هنــوز متولی ســیلاب های 
تهران مشــخص نیســت. وقوع ســیل در حریم 
و درداخل شــهر موجب شده تا تعارض منافع 
ایجاد شــود. شورای شهر تهران درحال پیگیری 
طرحی اســت که این تعــارض مداخله کاهش 
یافته و مرجع پاسخگویی در حریم شهر تهران 

مشخص شود.
جعفر شــربیانی، عضو هیأت رئیسه شورای 
شــهر تهران و رئیس کمیته شهرســازی شورای 
شهربا بیان اینکه تهران از جمله مگا شهرهایی 
اســت که دائمــاً در معرض خطرهای ناشــی از 

بلایای طبیعی قرار دارد، بــه »ایران« می گوید: 
»در گذشــته بیشــتر بر خطر زلزله تأکید می شد 
و ســاخت و ســازهایی کــه روی گســل ســاخته 
می شــود، امــا اخیــرا بحث ســیلاب هــم اضافه 
شــده اســت. بویژه بعد از ســیلاب اخیــر تهران 
در امامــزاده داوود درحالــی که تهــران در حوزه 
ســیل نیز یک شهر تاب آور محسوب نمی شود. 
ما تجربه های سیلاب هایی را در گذشته داشتیم 
کــه تلفات زیــادی می دادند. مثل تجربه ســیل 
تابســتانی در ســال 33 که باعث مــرگ تعداد 
زیــادی شــد. یــا ســیل ســال 66 در تجریــش که 
حدود 300 کشــته برجای گذاشــت و خانه های 
زیــادی تخریب شــد. اگرچه نســبت به گذشــته 
اقداماتی در مناطق مرکزی تهران انجام گرفته 
امــا مناطقــی مثــل منطقــه 14 یا خاور شــهر در 
منطقــه 15 نیــز از جملــه مناطقــی هســتند که 
همــواره در معرض ســیلاب قــرار دارند که هم 

اکنون به نوعی مدیریت شده اند.«
او بــا بیــان اینکــه خطــر ســیلاب در مرکــز 
تهــران، مدیریت و کنترل شــده، اما در حاشــیه 
و حریم شــهر همچنــان وجــود دارد، می گوید: 
در مرکــز شــهر خطر تقریبــاً کنترل شــده اما در 
حریم همچنان مشــکلات اساســی وجود دارد 
کــه بایــد در ســطح کلان مدیریت شــود. یعنی 
در ســطح اســتان نه شــهر! الان حریــم منطقه 
5 یــا حریم منطقه 22، 13 و بخشــی از مناطق 
15 و 20 هــم ایــن درگیــر ایــن خطر هســتند که 
می توان با عملیات آبخیزداری و کنترل مســیر 
ســیل از بالا دست با یک اقدام میان بخشی در 
اســتان، کار را مطمئن تر انجام داد. شــهرداری 
هــم در ایــن دوره و هــم در دوره هــای قبــل تــا 
حــدودی بــه وظایــف خود عمــل کرده اســت. 
ســاخت و ســاز غیر قانونی در حریــم رودخانه 
یکی از مشکلات جدی و موضوع سیلاب است. 

متأســفانه در بعضی نقاط در حریم شــهر این 
مشکلات وجود دارد. بویژه در حریم شهرستان 
شــمیرانات در محور لشگرک-لواســانات یا در 
محور کن-ســولقان. در مجمــوع در مکان های 
خوش آب و هوا که ییلاقی اســت این تخلفات 

رخ می دهد.
شــربیانی با بیــان اینکــه موضوع ســاخت و 
ســاز در حریــم یکــی از معضــلات جــدی مورد 
پیگیری شــورای شــهر اســت که درحال بررسی 
آن هســتیم، می گوید: اما باید متولی مشخص 

شود. به هرحال تعارض مداخله وجود دارد در 
بین دســتگاه هایی مثل فرمانداری، شهرداری، 
جهاد و ... براین اســاس ما در تلاشیم تا به یک 
مدیریت واحد درحریم برسیم که مقدمات آن 
درحــال آماده شــدن اســت. در حــال حاضر در 
مرحله بررســی کارشناسی اســت تا همه نقش 
آفرینــان حــوزه و ســهم هریــک از آنهــا حریــم 

مشخص شود.
بــه گفتــه وی، ایــن طــرح فراتــر از یــک ایده 
اســت و قرار اســت با اراده دولت )استانداری(، 

شــهرداری تهران و قوه قضائیه به نتیجه برسد. 
ایــن طرح در جلســات کارشناســی متعدد بین 
شــورای عالی معماری و شهرسازی، کمیسیون 
معماری شورا و نمایندگان قوه قضائیه مستمر 
درحــال پیگیــری اســت و امیدواریم بــزودی به 
تصویــب برســد اما به امســال نمی رســد. چون 
یکی از موضوعات مهم مشخص کردن مرجع 
پاســخگویی اســت. البتــه قانــون در ایــن زمینه 
صراحــت دارد. امــا تعارض مداخلــه نیز دیده 

می شود.

گزارش »ایران« از لزوم ایجاد مدیریت واحد در حریم شهر تهران برای مقابله با سیلاب

خطر سیل در حریم جدی است

رئیــس کل ســازمان نظام پزشــکی کشــور از 
کاهــش امتیاز کســب پروانه مطب پزشــکان به 
»ایــران« خبــر داد و با بیان اینکــه کاهش امتیاز 
کســب پروانه مطب موجب افزایش دسترسی 
مــردم مناطق کم برخوردار به مطب پزشــکان 
می شود، گفت: سازمان نظام پزشکی بر اساس 
ضوابطــی کــه وزارت بهداشــت ابــلاغ می کند، 
پروانه و مجوز مطب را صادر می کند. بر همین 
اساس هم در جلساتی که برگزار شد، مقرر شد 
در گام اول امتیازهــای کســب پروانــه مطب در 
کلانشهرها از 360 به 250 تقلیل یابد و در بقیه 

شهرها نیز از 250 به 180 امتیاز تقلیل دادیم.
دکتــر محمد رئیــس زاده در ادامه پاســخ به 
ســؤال خبرنــگار »ایران« افزود: ایــن گام بزرگی 
اســت که ســازمان نظــام پزشــکی بــا همکاری 
وزارت بهداشت و البته وزارت اقتصاد برداشته 
اســت، همین الان تعداد زیادی از پرونده هایی 
کــه در نوبت بودنــد و امتیازاتی را کم داشــتند، 
بــا کاهش قابــل توجه امتیازات مشکلات شــان 
حل می شــود. 250 و 180 امتیاز هــم امتیازاتی 
 K اســت که همکاران با امتیازات طرح ضریب
می توانند آن را کســب کننــد. بنابراین می توان 
بــه نوعی گفــت که افــراد بعــد از دوره خدمت 
ضریــب طرح شــان بویژه در مناطــق محروم با 
زمان کمتر و راحت تر از قبل می توانند امتیازات 

لازم برای اخذ مجوز مطب را کسب کنند.
به گفتــه رئیس کل ســازمان نظام پزشــکی 
کشور، با کاهش امتیاز تأسیس مطب 600 نفر از 
پزشکانی که پشت صف دریافت مجوز تأسیس 
مطب بودند، توانســتند پروانه تأســیس مطب 
بگیرنــد. انتظــار مــا این اســت با کاهــش امتیاز 
تأسیس مطب درخواســت صدور پروانه مجوز 
مطب بیشتر هم شود و جوانان فارغ التحصیل 
در شــهرهای مختلــف بــا دو ســال دوره طــرح 
امتیاز لازم را برای تأسیس مطب دریافت کنند. 
البتــه مجوز مطب بــه معنای مجوز تشــکیل و 

انجام خدمت در یک مرکز درمانی است.
به گفته او، در گام بعدی دنبال این هســتیم 
با ســازکارهایی که دسترســی مــردم در مناطق 
محروم مشکل پیدا نکند، کل امتیازات را حذف 
کنیــم که البته این اقدام نیــاز به کمک دولت و 
مجلــس دارد تا بتوانیم بســته های تشــویقی و 
مشــوق های قابــل توجهــی را برای مانــدگاری 
همکاران مان در مناطق کمتر برخوردار فراهم 

کنیم.
دکتــر رئیــس زاده درباره آمــار بــالای تراکم 
مطب پزشــکان در تهران و برخی مراکز استان 
نیز گفــت: قبول داریم تراکم پزشــک در تهران 
و برخی مناطق بالاتر اســت، توزیع پزشک باید 
اصــلاح شــود زیربنــای ایــن کار اجــرای برنامه 
پزشــکی خانواده و نیز اصلاح بســته ماندگاری 

پزشکان در مناطق محروم است.

ë مهاجرت پزشکان از سایر رشته ها کم است
دکتــر رئیــس زاده روز گذشــته در نشســتی 
خبــری دســتاوردهای۴۴ ســاله حوزه ســلامت 
نظــام  ســازمان  کل  رئیــس  کــرد.  تشــریح  را 
پزشــکی کشــور ضمن تبریک ایــام دهه فجر و 
ابراز همدردی بــا زلزله زدگان خوی، گفت: بر 
اســاس آخریــن آمار بــه لحاظ نقــدی بیش از 
3.۵ میلیارد تومان کمک اعضای سازمان بود 
که به زلزله زدگان خوی اهدا شد و بیش از ۵00 
بخــاری و 700 تختــه پتو در اختیار مــردم قرار 
گرفــت. دو کمــپ در آنجا تشــکیل شــد تا هم 
برای اســکان اعضای آســیب دیده و هم برای 
خدمت رســانی باشد و انصافاً دوستان پزشک 
شــبانه روزی در کنار ســایر دســتگاه ها در خوی 
فعــال هســتند.او در بخشــی از صحبت هایش 
بــه پیشــرفت های کشــور در حــوزه بهداشــت، 
درمــان و تربیت نیروی انســانی بعد از انقلاب 
اســلامی اشــاره کــرد. از جمله اینکه شــاخص 
طول عمر ایرانیان از 55 سال به 77 سال پس 
از انقــلاب افزایش یافته اســت، از طرفی یکی 
از مؤلفه هــای قابــل انتظــار حوزه بهداشــت و 

درمان نیروی انسانی است. الان آمار پزشکان 
ایرانی بالاتر از 1۵0 هزار نفر است، درحالی که 
این آمار اوایل انقلاب 13 هزار نفر بود؛ از سوی 
دیگــر پزشــک خارجــی هــم در کشــور نداریم. 
ســرانه پزشک به ازای هر 10 هزار نفر  ۴ یا ۴.۵ 
پزشــک بود که اکنون به بالای 1۵ رسیده و این 
در حالی اســت که جمعیت کشور تا 2.۵ برابر 
رشد یافته و این سرانه تا 3.۵ برابر بیشتر شده 

است.
رئیــس کل ســازمان نظــام پزشــکی، ادامــه 
داد: تــا قبــل از دهــه 70 ســالانه 11 هــزار اعــزام 
بیمــار بــه خــارج از کشــور داشــتیم و بــرای هــر 
کــدام میانگیــن 10 هــزار دلار هزینه می شــد. تا 
ســال 13۶7 نزدیــک 5 هــزار پزشــک خارجــی 
داشــتیم و هــر کــدام میانگیــن 2 هــزار و 500 تا 
3 هــزار دلار حقــوق می گرفتند؛ اکنون پزشــک 
خارجی نداریم و هیچ  بیمــاری به خارج اعزام 

نمی شــود. ایــن توســعه کمــی و کیفــی نیــروی 
انســانی حداقل 12 هزار میلیارد تومان در سال 
باعــث صرفه جویــی ارزی مــی شــود. او با بیان 
اینکه حــق نداریم فارغ التحصیل پزشــکی کم 
کیفیــت تربیت کنیــم چون با جان مردم ســر و 
کار داریم، اظهار داشــت: در میان این آمار بالا، 
میــزان تخلفات جامعه پزشــکی پایین اســت؛ 
هرچند کــه این به معنای دفاع نیســت و حتی 
یک مورد هم پیگیری می شــود و تــا 80 درصد 
بــه نفــع بیمــار حکم صــادر شــده و ما بــه فکر 
مردم هستیم. رئیس زاده درباره آمار مهاجرت 
پزشکان نیز گفت: مهاجرت از قدیم هم بوده، 
آمــار مهاجــرت در رشــته پزشــکی پایین تــر از 
حوزه های دیگر است، چون شرایط کار در حوزه 
بهداشت و درمان فراهم تر است و نگران کننده 
نیســت.وی افزود: در حال حاضر ۶ هزار و ۵00 
دانشــجوی خارجی در رشته های علوم پزشکی 

از ۵0 کشــور دنیا با هزینه خودشــان در کشور ما 
تحصیــل می کننــد و ایــن نشــان می دهــد توان 
دانشــگاه های مــا بالا اســت اما بایــد حوزه های 
مدیریت و هماهنگی های بین بخشــی تقویت 

شود.
رئیس ســازمان نظام پزشکی از ارائه سالانه 
900میلیــون نفــر خدمــت در حــوزه ســلامت 
خبــرداد و گفــت: از ایــن تعــداد، 700 میلیــون 
نفر خدمت آن ســهم بخش خصوصی اســت. 
از 8.۵ میلیــون بســتری ســالانه در کشــور، 1.۵ 

میلیون آن سهم بخش خصوصی است.
تعرفه هــای  وضعیــت  بــه  پاســخ  در  وی 
پزشــکی ســال آینده گفت: تعرفه های پزشکی 
در شورای عالی بیمه مصوب شده، درخواست 
ما از دولت آن اســت کــه از اول فروردین مراکز 
درمانــی بــا تعرفــه جدیــد خدمــات درمانی را 

شروع کنند.

معــاون درمــان وزارت بهداشــت، درمــان 
و آموزش پزشــکی گفــت: هفت هــزار میلیارد 
از  حمایــت  صنــدوق  بــرای  بودجــه  تومــان 
بیماران خاص پیشــنهاد داده ایم و قرار اســت 
ایــن صنــدوق پوشــش حمایتــی را از ۴۴ نــوع 

بیماری به 100 بیماری ارتقا دهد.
به گزارش ایرنا، ســعید کریمی روز یکشنبه 
در تشــریح دســتاوردهای یــک ســاله معاونت 
مرکــز  افــزود:۵3  وزارتخانــه  ایــن  درمــان 
دندانپزشــکی دولتــی ایجــاد شــده و 2 هــزار و 

300 پزشــک متخصص نیز در مناطق محروم 
توزیع شــده اســت. در حــال حاضر نیز ســقف 
درآمــد پزشــکان در مناطــق محروم برداشــته 
شــده اســت تــا پزشــکان در ارائــه خدمــت بــه 
مــردم انگیــزه بیشــتری داشــته باشــند. اکنون 
هیــچ بیماری در صــف انتظار کاشــت حلزون  
نیســت و حــدود 2 هــزار نفر به صــورت رایگان 

درمان شدند.
بــه گفتــه کریمی، امســال حــدود ۶ میلیون 
نفر تحت پوشــش رایــگان بیمه ســلامت قرار 

گرفتند که جزو دهک های کم برخوردار بودند 
و اکنون اگر فردی تحت پوشــش بیمه نیســت، 
می تواند از طریق ســازمان بیمه سلامت، خود 

را بیمه کند.
معــاون وزیــر بهداشــت با اشــاره بــه اینکه 
قــرارگاه نظارت بر ســلامت در راســتای مبارزه 
با تخلفات تعرفه ای و تخلفات حوزه ســلامت 
در معاونــت درمان ایجاد شــده اســت، افزود: 
تاکنــون 11۴ پرونــده دانه درشــت مطرح شــده 
کــه تخلفات جــدی داشــتند. مــردم بدانند که 

ما کســی را در کشور نداریم که بخواهد خدمت 
منحصربــه فــردی ارائــه دهــد و تعــداد قابــل 
توجهــی از افراد متخصص در هــر خدمتی در 
کشــور وجــود دارد، بنابراین خــارج از صندوق 

بیمارستان هیچ پولی پرداخت نکنند.
کریمــی گفــت: در بحــث پزشــک خانــواده 
نیــز تلاش داریم فرانشــیز را 1۵ درصد کاهش 
دهیم ، یعنی بیمار در بخش ســرپایی به جای 
30 درصــد فرانشــیز، 1۵ درصــد بپــردازد کــه 
البته هنوز قطعی و نهایی نشــده است. برنامه 

پزشــک خانــواده و نظــام ارجــاع ســال آینــده 
گسترش پیدا می کند. در شهرهای بزرگ ابتدا 
در حاشــیه شــهرها و بعــد در داخل شــهرها و 

مراکز، به صورت مرحله ای اجرا می شود.
معــاون درمــان به مــوج هشــتم کرونــا نیز 
اشــاره کــرد و افــزود: 10 روزی اســت کــه از قله 
موج عبور کردیم، میزان مراجعین ســرپایی و 
بستری مان در حال کاهش است شرایط خوب 
است و فوتی هایمان زیر 10 بیمار است و گاهی 

اوقات هم مرگ و میر نداریم.

رئیس کل سازمان نظام پزشکی کشور در گفت وگو با »ایران« از کاهش امتیاز کسب پروانه مطب پزشکان خبر داد

افزایش دسترسی به مطب پزشکان در مناطق محروم
 

معاون درمان وزارت بهداشت خبرداد
پیش بینی هفت هزار میلیارد تومان برای صندوق حمایت از بیماران خاص

دریافت عوارض قبور صحت ندارد
معــاون خدمــات شــهری شــهرداری تهــران گفت: ســازمان بهشــت 
زهرا)س( هیچ مبلغی را تحت عنوان عوارض قبور از شهروندان دریافت 

نخواهد کرد.
حسین نظری در جمع خبرنگاران در پاسخ به سؤالی درباره دریافت 
عوارض از محل قبور و اعداد و ارقامی مبنی بر دریافت عوارض سالانه به 
مبلغ 1۶۴ هزار تومان برای هر قبر و حدود یک میلیون تومان تحت عنوان 
مقبره هــا گفت: به هیچ عنوان عوارضــی در قالب این مواردی که مطرح 
شــده اســت، نداریــم. بنای مــا این اســت که تحمیــل جدیــدی در حوزه 
خدمات شهری برای شهروندان نداشته باشیم و این اخبار به هیچ وجه 
صحــت ندارد. از گذشــته تــا به امــروز در قالب بهای خدمــات، هزینه ای 
مربوط به کفن و دفن اموات بر اساس مصوبه شورا از خانواده متوفیان در 
هنگام  کفن و دفن امواتشان دریافت می شد که این رویه از سنوات پیش 
بوده و خواهد بود و به جز مبلغی تحت عنوان بهای خدمات، شهرداری 

تهران بنایی برای دریافت پول در قالب عوارض و... ندارد.
 

افزایش نرخ طرح ترافیک و پارک حاشیه ای
اعضای شــورای اســلامی شــهر تهران با افزایش 20 درصدی عوارض 
طرح ترافیک برای ســال آینده موافقت کردند. اعضای شــورای اسلامی 
شــهر تهران در یکصد وبیســت وهفتمین جلســه علنی این شورا، بررسی 
لایحــه اصــلاح مصوبه عــوارض تردد جهــت مدیریت ترافیــک، کاهش 
تقاضای ســفر و کنترل آلودگی هوا را در دســتور کار داشــتند که در همین 
راستا مجتبی شــفیعی، مدیرعامل سازمان حمل ونقل شهرداری تهران 
گفت: در ســال  جاری درآمد ناشــی از اجرای طرح ترافیک و عوارض آن 
1800 میلیــارد تومــان بوده که از این رقم تا به امــروز 1000 میلیارد تومان 
وصول شــده است و امیدواریم تا پایان سال نیز مابقی این درآمد وصول 

شود.
وی بــا اشــاره به نرخ پایه عــوارض طرح ترافیک در ســال  جاری تأکید 
کرد: این مبلغ ۴3 هزار و 800 تومان در نظر گرفته شده بود که برای سال 
آینــده با افزایش 2۵ درصدی، این رقــم به ۵۴ هزار و 7۵0 تومان خواهد 
رســید. در ارتبــاط با بهــای عوارض طــرح ترافیک برای برخــی گروه ها از 
جملــه جانبازان، بیماران خــاص، خبرنگاران و... نیز این رقم ســالانه در 
سال  جاری 23۴ هزار تومان بود که با 2۵ درصد افزایش در سال آینده به 

293 هزار تومان خواهد رسید.
 ë ۱۴۰۲ افزایش ۴۰ درصدی نرخ پارک حاشیه ای سال

مدیرعامــل ســازمان حمل ونقــل ترافیک شــهرداری تهران با اشــاره 
به اینکه طبق مصوبه شــورای شــهر تهران مبلغ پارک حاشــیه ای از یک  
هــزار و۶00 بــرای دو ســاعت اول به ازای هر نیم ســاعت به 2 هــزار و 200 
تومان رســید، گفت: پارکبانــان نباید به  صورت نقدی از شــهروند وجهی 
دریافت کنند.مجتبی شفیعی در حاشیه یکصد وبیست وهفتمین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر تهران و در جمع خبرنگاران با اشاره به بهای 
خدمــات حــوزه حمل ونقل که  یکشــنبه به تصویب رســید، گفت: بحث 
تعییــن عــوارض تردد در طرح ترافیک ســال 1۴02 افزایــش 20 درصدی 
داشــت و نــرخ پایــه از ۴3 هــزار و 800 بــه حــدود ۵2 هــزار و ۵00 تومــان 

افزایش یافت اما سایر روش های کنترل طرح، تغییری نمی کند. 
وی با اشاره به حق توقف وسایل نقلیه در پارکینگ ها افزود: این مبلغ 
از ۴ هزار و 900 تومان برای یک ساعت اول خودروها و برای وانت بارها در 
پارکینگ های سطح یک به ۶ هزار و 800 تومان افزایش یافت. همچنین 
بهای خدمات پارکینگ غیرمسقف از 2 هزار و800 تومان تا ۵ هزار و ۴00 
تومان تعیین شــد. شــفیعی درباره بهای پارکینــگ موتورها گفت: بهای 
پارکینگ موتورها نیز از 1۶00 تومان برای یک ساعت اول به 2 هزار و 200 
تومــان افزایــش یافت. وی درباره پارک حاشــیه ای هم اظهــار کرد: مبلغ 
پارک حاشیه ای از 1۶00 تومان برای دو ساعت اول به ازای هر نیم ساعت 
به 2 هزار و 200 تومان رســید البته پارک حاشــیه ای هنوز اجرایی نشــده و 
برای 7۵ هزار پارک قرارداد بســته  شده است و برای سال آینده 120 هزار 
پارک حاشــیه ای ایجاد می شــود که کل درآمد حاصل از پارک حاشیه ای 

باید برای حمل ونقل عمومی صرف شود. 
مدیرعامــل ســازمان حمل ونقــل ترافیــک شــهرداری تهــران درباره 
دریافت پول توســط پارکبانــان گفت: پارکبانان نباید بــه  صورت نقدی از 
شــهروند وجهی دریافت کنند؛ بلکه از طریق سیســتم های هوشمند این 
مبلغ دریافت می شود و به هیچ عنوان هیچ عاملی حق دریافت وجه به 

واسطه پارک حاشیه ای ندارد و هر پرداختی سامانه ای است.
 

نرخ عوارض خدمات پسماند 
و پر کردن گودهای پرخطر ۱۴۰۲ مشخص شد

مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شــهرداری تهــران از تصویب 
نــرخ ۴7۶ تومــان به عنــوان نرخ عــوارض هر کیلوگرم پســماند در ســال 
آینــده خبر داد.رضا شــرفی در جمع خبرنــگاران در خصوص نرخ بهای 
خدمات پســماند در سال آینده گفت: آنچه امروز در صحن شورای شهر 
تهران ارائه کردیم، بهای مدیریت خدمات پســماند در شــهر تهران بود 
که مربوط به خدمات ما در ســطح شــهر به شــهروندان اســت. در حوزه 
پســماندهای عــادی بهای ۴7۶ تومــان مورد موافقت شــورا قرار گرفت و 
این اقدام شورا با نگاه مردم محوری و جلوگیری از تحمیل هزینه اضافی 
به شــهروندان صورت گرفت. به این ترتیب برای هر کیلوگرم پسماند در 
شــهر تهران هزینه جمع آوری و انتقال، ۴7۶ تومان بر اساس کد نوسازی 

خانوارها پرداخت می شود.
شرفی ادامه داد: این رقم بر اساس میانگین نوسازی املاک در سطح 
شــهر تهران محاسبه می شود که کمینه آن 1۴8 هزار و ۶00 تومان خواهد 
بود و بیشــینه هر واحد نیز ۵۵7 هزار و ۴00 تومان اســت. در حقیقت این 
ارقام قیمت تمام شده خدمات ما است که بر اساس تورم سالانه نیز در 
نظر گرفته نشــده است. برای مدیریت گودهای پرخطر و رها شده، بهای 
خدماتی جهت پر کردن آنها برای ســال آینده در نظر گرفته شده که این 

رقم برای هر مترمکعب 1000 تومان به تصویب رسیده است.

مدیرکل آموزش و پرورش شهر تهران خبر داد

بازگشت هزینه سرویس مدارس در ایام تعطیلی
 مدیــرکل آمــوزش و پرورش شــهر تهــران درباره چگونگی اســترداد 
وجــوه مربوط به ســرویس ایاب و ذهاب و خدمات فــوق برنامه در ایام 
آمــوزش غیرحضــوری هفته هــای گذشــته گفــت: همکارانم در ســطح 
مناطــق و مــدارس مــوارد را بررســی می کننــد و در راســتای اجــرای آن 
بخشــنامه اگر وجه اضافه ای دریافت شده باشد برنامه ریزی می شود تا 

جبران کنند.
علیرضــا کریمیــان به ایســنا گفــت: به موجــب این بخشــنامه و نظر 
بــه اینکــه از ابتــدای ســال تحصیلی جاری، بــه صورت مکــرر و به دلایل 
مختلــف از جملــه بــرودت، آلودگی هــوا و... فعالیت مدارس به شــکل 
غیرحضوری بوده اســت، مبالغی که مدارس اعم از دولتی و غیردولتی 
جهــت انجام خدمات خــاص از اولیا دریافت کرده انــد و به ازای آنها به 
دلیــل غیرحضوری بودن کلاس هــا اقدامی صورت نگرفتــه باید به نحو 
مقتضــی جبــران شــود.مدیرکل آمــوزش و پرورش شــهر تهــران گفت: 
مدارس موظف شــدند اگــر مابــه ازای خدماتی که باید ارائــه می دادند 
وجهــی دریافت کــرده ولــی آن خدمات ارائه نشــده اند، باید نســبت به 

جبران آن اقدام کنند.

ری
شه

ار 
خب

ا


